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Írásbeli kérdés

„Mire fordították a forgalombahozatali járulékot?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

2005 . decemberében az országgyűlés módosította „A szőlőtermesztésről és a
borgazdálkodásról" szóló törvényt, és bevezette a forgalombahozatali járulékot . A törvény
rendelkezései szerint a befizetett járulék 60%-át a borok közösségi marketingprogramjának
kidolgozására és végrehajtására, az összeg 40%-át pedig a borok minőségellenőrzésére kell
fordítani .
2006. év júliusában lehetőségünk van az első félév tapasztalatainak megismerésére, ezért
tisztelettel kérdezem a miniszter úrtól :

•

	

Mekkora összegű forgalombahozatali járulék folyt be 2006 elsőfélévében?
•

	

Mire fordították a befolyt forgalombahozatali járulékot?

Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, - amennyiben lehetséges elektronikus
formában is - írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin.demeter@parlament .hu)

Tisztelettel :

Demet rvm
országgyűlési képviselő
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